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PROTOKÓŁ   Nr XXIX/2020 

z XXIX Sesji Rady Gminy w Radziejowicach odbytej 

w dniu 26.10.2020 rok, w trybie zdalnym  

Sesja rozpoczęła się o godz. 16:00 i trwała do godz. 19:10. 

Obecni na posiedzeniu radni oraz zaproszeni goście wg załączonej listy obecności.  

 Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka w związku ze śmiercią radnego                                        

Ś. P. Zdzisława Madejczyka poprosiła o  uczczenie minutą ciszy zmarłego. 

 Zastępca Wójta Artur Jankowski odczytał notę dotyczącą zmarłego, że w sobotę 17 

października br. dotarła do nas bardzo smutna wiadomość o śmierci Radnego Gminy 

Radziejowice i Sołtysa wsi Korytów – Ś.P.  Zdzisława Madejczyka – człowieka wyjątkowo 

zaangażowanego w życie społeczne oraz kulturalne Gminy.   

Punkt 1 

 Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka otworzyła XXIX Sesję Rady Gminy 

Radziejowice VIII kadencji i powitała Panią Wójt Urszulę Ciężką, Zastępcę Wójta Gminy 

Artura Jankowskiego, Sekretarz Gminy Wiolettę Micewicz, radnych i pracowników Urzędu 

Gminy.  

Następnie stwierdziła prawomocność obrad, gdyż na 14 radnych obecnych było 11. 

 

Punkt 2 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka przedstawiła proponowany porządek obrad 

Sesji: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie proponowanego porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu Sesji RG Nr XXVIII/2020.  

4. Informacja Wójta Gminy z pracy w okresie pomiędzy Sesjami. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Radziejowice na 

2020 rok. 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Radziejowice dla fragmentu miejscowości 

Krze Duże (obręb ewidencyjny Krze). 

7. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Kamionka.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Korytów.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Nowe Budy. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie dysponowania drogami wewnętrznymi.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego 

współdziałania Gminy Radziejowice, Gminy Jaktorów oraz Miasta Żyrardów przy 

realizacji zadania polegającego na aktualizacji obszaru i granic aglomeracji. 

12. Informacja z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2020r.  

13. Interpelacje i zapytania radnych. 

14. Sprawy różne. 

15. Zakończenie obrad. 

 

Do spotkania dołączył radny Bogdan Kowalski (12 radnych). 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka zaproponowała wprowadzenie do 

proponowanego porządku obrad Sesji punktu pn. „Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia 

braku właściwości Rady Gminy Radziejowice do rozpatrzenia skargi i przekazania jej według 

właściwości, jako pkt. 12.  

Następnie poddała sprawę pod głosowanie.  

W wyniku głosowania, przy obecności 12 radnych: 

- 11 głosami „za”  (radni: Barbara Michałowska, Grażyna Górka, Marcin  Mrówczyński, 

Marcin Soból, Marek Leja, Mieczysław Bielak, Urszula Matusiak, Radosław Kuziemski, Jakub 

Borowiec, Beata Trzaskowska, Bogdan Kowalski) 

- 1 głosem „przeciw” (radny: Paweł Dymecki) 

Wniosek przyjęto 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poddała pod głosowanie porządek obrad 

ze zmianami.  

W wyniku głosowania, przy obecności 12 radnych: 
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- 11 głosami „za”  (radni: Barbara Michałowska, Grażyna Górka, Marcin  Mrówczyński, 

Marcin Soból, Marek Leja, Mieczysław Bielak, Urszula Matusiak, Radosław Kuziemski, Jakub 

Borowiec, Beata Trzaskowska, Bogdan Kowalski) 

- 1 głosem „przeciw” (radny: Paweł Dymecki) 

Porządek obrad ze zmianą zatwierdzono.  

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie proponowanego porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu Sesji RG Nr XXVIII/2020.  

4. Informacja Wójta Gminy z pracy w okresie pomiędzy Sesjami. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Radziejowice na 

2020 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Radziejowice dla fragmentu miejscowości 

Krze Duże (obręb ewidencyjny Krze). 

7. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Kamionka.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Korytów.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Nowe Budy. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie dysponowania drogami wewnętrznymi.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego 

współdziałania Gminy Radziejowice, Gminy Jaktorów oraz Miasta Żyrardów przy 

realizacji zadania polegającego na aktualizacji obszaru i granic aglomeracji. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia braku właściwości Rady Gminy 

Radziejowice do rozpatrzenia skargi i przekazania jej według właściwości. 

13. Informacja z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2020r.  

14. Interpelacje i zapytania radnych. 

15. Sprawy różne. 

16. Zakończenie obrad. 

 

Punkt 3.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka powiedziała, że do protokołu z Sesji                     

Nr XXVIII/2020 nie wniesiono uwag, więc poddała go pod głosowanie.  
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W wyniku głosowania, przy obecności 12 radnych: 

- 11 głosami „za”  (radni: Barbara Michałowska, Grażyna Górka, Marcin  Mrówczyński, 

Marcin Soból, Marek Leja, Mieczysław Bielak, Urszula Matusiak, Radosław Kuziemski, Jakub 

Borowiec, Beata Trzaskowska, Bogdan Kowalski) 

- 1 głosem „wstrzymującym się” (radny: Paweł Dymecki) 

Protokół Nr XXVIII/2020 zatwierdzono.  

Punkt 4. 

Pani Wójt Urszula Ciężka przedstawiła informację z pracy w okresie pomiędzy Sesjami, 

które dotyczyły między innymi: 

1. informacji o rozpoczęciu zdalnego nauczania w szkołach na terenie Gminy Radziejowice  dla 

klas IV-VIII, obiekt Gminnego Centrum Kultury Powozownia został zamknięty z powodu 

zdiagnozowania choroby u pracownika , ograniczeń obsługi interesantów w Urzędzie Gminy z 

powodu pandemii,  

2. wydanej decyzji Wojewody Mazowieckiego o czasowym zawieszeniu działalności 

niektórych placówek (kluby, warsztaty) od 24.10.br do odwołania,  

3. uczestniczenia w szkoleniu obronnym województwa mazowieckiego na lata 2019-2024, 

4. zakończenia przebudowy drogi lokalnej we miejscowości Pieńki-Towarzystwo 

dofinansowanej z FOGR, 

5. złożonego wniosku o dofinansowanie na rozbudowę Szkoły Podstawowej w Kuklówce 

Radziejowickiej z funduszu przeciwdziałania COVID 19, 

6. podjętych działań zmierzających do wyprowadzenia ruchu ciężkiego z ul. Kubickiego w 

Radziejowicach  i przebudowy ciągów komunikacyjnych, 

7. realizacji zadań w ramach funduszy sołeckich w bieżącym roku, 

8. uszkodzeń mostka w miejscowości Krzyżówka  przez bobry i doprowadzenie do jego 

przejezdności, 

9. wykonanych prac geodezyjnych w sprawie budowy mostu przy ul. Młynarskiej w 

Krzyżówce, 

10. pracach polegających na  udrożnianiu przepustów przy pomocy strażaków na terenie gminy, 
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11. zorganizowanego spotkania z sołtysami w dniu 12.10.br, w celu przekazania 

najistotniejszych informacji dotyczących  działań realizowanych w Gminie Radziejowice,  

Punkt 5.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poprosiła Zastępcę Skarbnika Gminy 

Radziejowice  Ewę Grochowską  o przedstawienie zmiany budżetowej gminy Radziejowice 

na rok 2020.  

Zastępca Skarbnika Ewa Grochowska omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej gminy Radziejowice na 2020 rok. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Radziejowice na 2020 rok. 

W wyniku głosowania, przy obecności 12 radnych: 

- 11 głosami „za”  (radni: Barbara Michałowska, Grażyna Górka, Marcin  Mrówczyński, 

Marcin Soból, Marek Leja, Mieczysław Bielak, Urszula Matusiak, Radosław Kuziemski, Jakub 

Borowiec, Beata Trzaskowska, Bogdan Kowalski) 

- 1 głosem „wstrzymującym się” (radny: Paweł Dymecki) 

Uchwała Nr XXIX/226/2020 w załączeniu do protokołu 

Punkt 6.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poprosiła panią projektant Ewę Śmieszek- 

Pędzimąż o przedstawienie projektu uchwały. 

Projektant Ewa Śmieszek-Pędzimąż omówiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Radziejowice dla fragmentu miejscowości Krze Duże (obręb ewidencyjny Krze). 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka udzieliła głos mieszkańcowi Krze Duże 

w kwestii wyżej wymienionej uchwały. Przypomniała, że na posiedzeniu Komisji Rady w dniu 

19.10.br. sprawa ta była omawiana i zainteresowany również wypowiadał się w tej sprawie. 

Mieszkaniec Krze Duże przytoczył kilka argumentów przemawiających za 

niepodejmowaniem powyższej uchwały. Poinformował o powstałych konfliktach społecznych 

z powodu uciążliwości pojawiających się ze zmiany studium i zmiany planu zagospodarowania 

przestrzennego dla omawianego obszaru. Nawiązał również do konfliktów jakie powstały w 



 

6 
 

związku ze zmianą planu w miejscowości Korytowie A o którym jest dość głośno. Następnie 

odniósł się do ogłoszonego w Biuletynie Informacji Publicznej projektu zmiany planu 

zagospodarowania przestrzennego dotyczącego tego terenu, pomimo, że zmiana studium w tym 

zakresie jest uchwalana w dniu dzisiejszym. Poinformował o braku uzasadnienia do 

odrzuconych wniosków mieszkańców, które zostały złożone, i przedstawił swoje zastrzeżenia 

odnośnie terminów t.j.: złożenie uwag 30.09., uzyskanie odpowiedzi z urzędu 6.10.,  a plan 

zostaje wyłożony został 14.10.  

Dodał, że obszar  PU4 – produkcyjno-usługowy  jest na pograniczu mieszkaniówki, 

dopuszczalna zabudowa jest do 15 metrów, a inne budynki do 45 metrów, co jego zdaniem 

wpłynie na warunki zamieszkania. 

 Zastępca Wójta Artur Jankowski poinformował, że przedmówca nie podał żadnego 

konkretnego przepisu prawa, które miałoby być naruszone, ani też wyroku sądu czy orzeczenia, 

które byłyby sprzeczne z działaniami gminy. Przytoczył wyrok sądu NSA sygnatura   

II.OSK.821/2016 w zakresie dopuszczenia równoległego prowadzenia prac nad zmianą 

studium i zmianą miejscowego planu, podobny wyrok sadu NSA z dnia 23.05.2019r. sygnatura 

II.OSK.1353/18. 

Mieszkaniec Krze Duże poinformował, że spotkał się z wyrokami sądu w podobnych 

kwestiach, które rozstrzygaja na niekorzyść gminy.  

Zastępca Wójta Artur Jankowski powiedział, że Rada Gminy podjęła uchwałę o 

przystąpieniu do zmiany planu i wspólnie z radnymi została podjęta decyzja o dalszym 

procedowaniu tego terenu.  Dodał, że jego zdaniem jak również pani projektant procedura jest 

prowadzona zgodnie z procedurami i w planie mówi się o wysokości 12 metrów a nie 15 jak to 

przedstawił przedmówca.  

Radny Paweł Dymecki odniósł się do kwestii brak terenów pod zabudowę usługową i 

nadmiarze terenów mieszkaniowych. Dodał, że w bezpośrednim sąsiedztwie jest ok. 10 ha z 

przeznaczeniem pod zabudowę usługową i nie są wykorzystywane na cele usługowe. Obecna 

Rada wyraziła zgodę na prowadzenie tych prac, zmiana dotyczy  dwóch działek wprowadza 

formę brak zaufania do ogólnej , wieloletniej polityki gminy.  

Zastępca Wójta Artur Jankowski powiedział, że na terenie gminy mamy wyznaczone 

miejsca pod zabudowę usługową, produkcyjną bądź przemysłową, lecz nie ma na nie chętnych 
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inwestorów i to jest zasadnicza różnica. Taką koncepcję przedstawił inwestor tego terenu i 

została ona przyjęta.   

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka po przedstawieniu projektu uchwały                    

w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Radziejowice dla fragmentu miejscowości Krze Duże (obręb 

ewidencyjny Krze) i poddała go pod głosowanie.  

W wyniku głosowania, przy obecności 12 radnych: 

- 9 głosami „za”  (radni: Grażyna Górka, Marcin  Mrówczyński, Marcin Soból, Marek Leja, 

Mieczysław Bielak, Urszula Matusiak, Radosław Kuziemski, Jakub Borowiec, Beata 

Trzaskowska) 

- 2 głosami „przeciw” (radni: Paweł Dymecki, Bogdan Kowalski ) 

- 1 głosem „wstrzymującym się” (radna: Barbara Michałowska,) 

Uchwała Nr XXIX/227/2020 w załączeniu do protokołu 

Punkt 7.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

nadania nazwy ulicy Jagodowa w miejscowości Kamionka. Dodała, że sprawa została 

omówiona na wspólnych Komisjach. 

W związku z brakiem uwag poddała pod głosowanie powyższy projekt uchwały.  

W wyniku głosowania, przy obecności 12 radnych: 

- 12 głosami „za”  (radni: Barbara Michałowska, Grażyna Górka, Marcin  Mrówczyński, 

Marcin Soból, Marek Leja, Mieczysław Bielak, Urszula Matusiak, Radosław Kuziemski, Jakub 

Borowiec, Beata Trzaskowska, Bogdan Kowalski, Paweł Dymecki) 

Uchwała Nr XXIX/228/2020 w załączeniu do protokołu 

Punkt 8.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

nadania nazwy ulicy Sielanki  w miejscowości Korytów. Dodała, że sprawa została 

omówiona na wspólnych Komisjach. 

W związku z brakiem uwag poddała pod głosowanie powyższy projekt uchwały.  
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W wyniku głosowania, przy obecności 12 radnych: 

- 12 głosami „za”  (radni: Barbara Michałowska, Grażyna Górka, Marcin  Mrówczyński, 

Marcin Soból, Marek Leja, Mieczysław Bielak, Urszula Matusiak, Radosław Kuziemski, Jakub 

Borowiec, Beata Trzaskowska, Bogdan Kowalski, Paweł Dymecki) 

Uchwała Nr XXIX/229/2020 w załączeniu do protokołu 

Punkt 9.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

nadania nazwy ulicy Sosnowa w miejscowości Nowe Budy. Dodała, że sprawa została 

omówiona na wspólnych Komisjach. 

W związku z brakiem uwag poddała pod głosowanie powyższy projekt uchwały.  

W wyniku głosowania, przy obecności 12 radnych: 

- 12 głosami „za”  (radni: Barbara Michałowska, Grażyna Górka, Marcin  Mrówczyński, 

Marcin Soból, Marek Leja, Mieczysław Bielak, Urszula Matusiak, Radosław Kuziemski, Jakub 

Borowiec, Beata Trzaskowska, Bogdan Kowalski, Paweł Dymecki) 

Uchwała Nr XXIX/230/2020 w załączeniu do protokołu 

Punkt 10.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

dysponowania drogami wewnętrznymi. Dodała, że sprawa została omówiona na wspólnych 

Komisjach. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem  odczytała pani Justyna Sobczak – pracownik 

urzędu gminy informując, że  zgodnie z art. 2 ustawy z dnia 21 marca 1985r. o drogach 

publicznych (Dz. U. z 2020r. poz. 470, zm. Dz. U. z 2020r. poz. 1087), ze względu na funkcję 

w sieci drogowej, drogi publiczne dzielą się na: drogi krajowe, drogi wojewódzkie, drogi 

powiatowe oraz drogi gminne. Zważywszy na powyższy przepis, drogi wewnętrzne stanowiące 

własność Gminy Radziejowice nie posiadają statusu drogi publicznej. W odniesieniu do takich 

dróg będzie miał zastosowanie art. 8 ust. 2 ww. ustawy, stanowiący podstawę do stwierdzenia, 

że do zadań gminy, jako zarządcy terenu, na których położone są drogi wewnętrzne, należy 

zarządzanie tymi drogami. Jako że drogi wewnętrzne wyłączone są z systemu dróg 

publicznych, drogi wewnętrzne pozostają w ogólnym systemie gospodarowania mieniem 
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gminnym z uwzględnieniem przepisów szczególnych art. 8 ust. 1a - 4 ustawy o drogach 

publicznych i wchodzą w skład mienia komunalnego, które może być przedmiotem 

rozporządzania w obrocie cywilnoprawnym. Udostępnianie pasów drogowych dróg 

wewnętrznych przez jednostkę samorządu terytorialnego w takim przypadku zawiera się w 

obszarze czynności prawnych dotyczących rozporządzania rzeczą na podstawie przepisów 

prawa cywilnego. Gospodarowanie mieniem komunalnym pozwala organowi wykonawczemu 

gminy na samodzielne działanie i podejmowanie decyzji rozporządzających co do mienia na 

podstawie art. 30 ust. 2 pkt 3 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 

2020r. poz. 713) i art. 25 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997r. o gospodarce nieruchomościami (Dz. 

U. z 2020r. poz. 65, zm. Dz. U. z 2020r. poz. 284) za wyjątkiem spraw, które zostały wyraźnie 

zastrzeżone do kompetencji rady gminy. Art. 18 ust. 2 pkt 9 ppkt a) ustawy o samorządzie 

gminnym stanowi, że do wyłącznej właściwości rady gminy należy podejmowanie uchwał w 

sprawach majątkowych gminy, przekraczających zakres zwykłego zarządu, dotyczących: zasad 

nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania 

na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony, o ile ustawy szczególne nie 

stanowią inaczej; uchwała rady gminy jest wymagana również w przypadku, gdy po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat strony zawierają kolejne umowy, których przedmiotem jest 

ta sama nieruchomość. Zgoda taka może być wyrażona w ujęciu generalnym. 

Spotkanie opuścił radny Jakub Borowiec (11 radnych obecnych) 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poddała pod głosowanie 

powyższy projekt uchwały. 

W wyniku głosowania, przy obecności 11 radnych:  

- 10 głosami „za”  (radni: Barbara Michałowska, Grażyna Górka, Marcin  Mrówczyński, 

Marcin Soból, Marek Leja, Mieczysław Bielak, Urszula Matusiak, Radosław Kuziemski, Beata 

Trzaskowska, Paweł Dymecki) 

- 1 głosem „wstrzymującym się” (radny: Bogdan Kowalski) 

Uchwała Nr XXIX/231/2020 w załączeniu do protokołu 

Punkt 11.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego współdziałania Gminy Radziejowice, 

Gminy Jaktorów oraz Miasta Żyrardów przy realizacji zadania polegającego na aktualizacji 
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obszaru i granic aglomeracji. W uchwale wyraża się zgodę na zawarcie porozumienia 

międzygminnego pomiędzy Gminą Radziejowice. Gminą Jaktorów i Miastem Żyrardów w 

związku z realizacją Krajowego Programu Oczyszczania Ścieków Komunalnych. Przedmiotem 

porozumienia międzygminnego jest współdziałanie wymienionych Gmin przy realizacji zadań 

wynikających z art. 87-93 ustawy z dnia 20 lipca 2017 r. Prawo wodne. 

Kierownik Referatu Gospodarki Gminnej i Ochrony Środowiska Hanna Kaniewska 

poinformowała, że  uchwała była omawiana na wspólnych Komisjach  w dniu 19.10.2020r.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka w związku z brakiem uwag do 

powyższego projektu uchwały, poddała go pod głosowanie.   

W wyniku głosowania, przy obecności 11 radnych:  

- 11 głosami „za”  (radni: Barbara Michałowska, Grażyna Górka, Marcin  Mrówczyński, 

Marcin Soból, Marek Leja, Mieczysław Bielak, Urszula Matusiak, Radosław Kuziemski, Beata 

Trzaskowska, Paweł Dymecki, Bogdan Kowalski) 

Uchwała Nr XXIX/232/2020 w załączeniu do protokołu 

Punkt 12.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

stwierdzenia braku właściwości Rady Gminy Radziejowice do rozpatrzenia skargi i 

przekazania jej według właściwości wraz z uzasadnieniem.  

Radny Paweł Dymecki zwrócił uwagę, że w uzasadnieniu do uchwały jest zapis, że 

członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji stwierdzili, że Rada Gminy Radziejowice nie 

jest organem właściwym do rozpatrzenia przedmiotowej skargi, żaden bowiem z przepisów 

ustawy Kodeks postępowania administracyjnego albo przepisów szczególnych nie daje jej 

kompetencji w tym zakresie.   

Następnie przytoczył zapis § 93 pkt. 2 i 4  Statutu Gminy Radziejowice 

2. Komisja jest powoływana przez Radę w liczbie nie więcej niż 5 członków, ale nie mniej niż 

liczba Klubów radnych i nie mniej niż 3. Przedstawiciel klubu wskazuje przedstawiciela klubu 

na członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na piśmie Przewodniczącemu Rady.3. Komisja 

wyłania ze swojego grona Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego. Wiceprzewodniczący 

Komisji zastępuje Przewodniczącego w przypadku jego nieobecności lub niemożności 

działania. 
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4. Rezygnacja, odwołanie członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji lub utrata przez członka 

tej komisji mandatu radnego nie przerywa prowadzonych czynności, chyba że skład Komisji 

będzie mniejszy niż 3 osoby lub liczba klubów radnych, z zastrzeżeniem zdania następnego. W 

przypadku, gdy klub radnych utracił swojego przedstawiciela w Komisji i złoży wniosek o 

przerwaniu prowadzonych czynności wskazując jednocześnie innego przedstawiciela klubu do 

jej składu, czynności Komisji ulegają przerwaniu do czasu uzupełnienia składu Komisji. 

Według powyższych zapisów w dniu 19.10.2020r. w składzie Komisji Skarg było dwóch 

członków. Pomimo to członkowie Komisji Skarg wypowiedzieli w kwestii skargi  na 

Przewodniczącego Rady Gminy. Przypomniał jednocześnie, że na Sesji Rady Gminy w dniu 

28.09.2020r. pomimo odwołania Przewodniczącego Komisji i jego Zastępcy skład komisji nie 

został uzupełniony do 5 osób. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka wyjaśniła, że na Sesji w dniu 28.09.2020r. 

radni nie zgłaszali chęci uzupełniania składu Komisji Skarg. 

Radny Paweł Dymecki zaproponował o sprawdzenie kolejności powyższych wydarzeń 

na nagraniu z Sesji. Na przykładzie obecnej sytuacji i przypadku losowego jaki miał miejsce, 

organ nie może prawidłowo funkcjonować. Stwierdził, że podjęcie tej uchwały będzie 

naruszeniem prawa.  

Sekretarz Gminy Wioletta Micewicz  poinformowała, że do dnia dzisiejszego nie mamy 

postanowienia Komisarza Wyborczego o stwierdzeniu wygaśnięcia mandatu radnego z powodu 

śmierci. Dodała, że dwóch członków Komisji Skarg wyraziło swoje zdanie, natomiast to Rada 

Gminy większością głosów zdecyduje o rozpatrzeniu sprawy.  

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poddała pod głosowanie odczytany 

projekt uchwały.  

W wyniku głosowania, przy obecności 11 radnych:  

- 8  głosami „za”  (radni: Barbara Michałowska, Marcin  Mrówczyński, Marcin Soból, Marek 

Leja, Mieczysław Bielak, Urszula Matusiak, Radosław Kuziemski, Beata Trzaskowska) 

- 2 głosami „przeciw” (radni: Paweł Dymecki, Bogdan Kowalski) 

- 1 głosem „wstrzymującym się’ (radna: Grażyna Górka)  

Uchwała Nr XXIX/233/2020 w załączeniu do protokołu 
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Punkt 13.  

Informacją z wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2020 roku wraz z uchwałą Pł.295.2020 

z dnia 22.10.2020r. Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie w sprawie wydania opinii 

o przedłożonej przez Wójta Gminy Radziejowice informacji o przebiegu wykonania budżetu 

za I półrocze 2020 roku przedstawiła Ewa Grochowska – Zastępca Skarbnika Gminy 

Radziejowice.  

Punkt 14.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poinformowała, że w okresie pomiędzy 

Sesjami nie wpłynęły interpelacji i zapytania radnych.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       

Punkt 15.  

W sprawach różnych głos zabrały następujące osoby: 

Pani Marzena Dymecka – Przewodnicząca Rady Rodziców przy Szkole Podstawowej 

imienia Władysława Rdzanowskiego w Radziejowicach wypowiedziała się w sprawie odmowy 

wsparcia finansowego działalności Rady Rodziców przez komisje rady. Stwierdziła, że nie 

zaproponowano innego rozwiązania na pozytywne rozpatrzenia tego wniosku. Powiedziała o 

dobrowolnej działalności rodziców na rzecz szkoły, oraz pozyskiwaniu sponsorów. Następnie 

nawiązała do braku wsparcia ze strony gminy, organów zarządzających. Środki przydałyby się 

n. na doposażenie placu zabaw, który został sfinansowany z funduszu sołeckiego Radziejowic. 

Dodała, że ponowi prośbę o przesunięcie finansowe na plac zabaw czy remont łazienki w 

Szkole Podstawowej w Radziejowicach.  

 Radny Marek Leja powiedział, że środki jakie zostały przekazane z funduszu sołeckiego 

pochodziły z budżetu gminy. Natomiast w kwestii dofinansowania zakupu książek dla uczniów 

Komisja Oświaty wydała opinię negatywną z powodu braku środków budżecie  na ten cel.  

Pani Marzena Dymecka dodała, że gdyby nie środki sołectwa to nadal by nie było tego 

palcu zabaw. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poinformowała, że inicjatorem 

przekazania środków na plac zabaw z funduszu sołeckiego byli radny Marek Leja wraz z panią 

sołtys Radziejowic.  

 Pani Wójt Urszula Ciężka odnosząc się do wypowiedzi Przewodniczącej Rady 

Rodziców w Radziejowicach poinformowała, że w budżecie Gminy na oświatę przeznaczone 
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jest ponad 17 mln zł. Uczniowie otrzymywali nagrody za dobre wyniki w nauce, obecnie są 

przyznawane stypendia finansowe. Proporcjonalnie do budżetu Gmina Radziejowice 

przeznacza największe środki finansowe na oświatę w powiecie żyrardowskim.  Dodała, że 

budowane jest nowe przedszkole w Radziejowicach, które niebawem zostanie oddane do 

użytku. W najbliższych planach jest modernizacja Szkoły Podstawowej w Kuklówce, która 

będzie kosztowała ponad 3 mln. zł. Podziękowała za inicjatywę przekazania środków na plac 

zabaw z funduszu sołeckiego Radziejowic radnemu Markowi Leja wraz ze starżakami, oraz 

pani sołtys. Następnie powiedziała, że w budżecie gminy na rok 2021 środki finansowe  na 

remont łazienki w Szkole Podstawowej w Radziejowicach powinny się znaleźć.  

 Radna Urszula Matusiak stwierdziła, że Gmina Radziejowice dokłada 30% do 

subwencji oświatowej. Zaapelowała o wzajemne zrozumienie i współpracę deklarując, że 

chętnie odda swoją dietę na rzecz nagród dla dzieci. Dodała, że na pewno nie byłoby 

sprawiedliwe, gdyby jedna szkoła otrzymała takie środki a druga nie.  

Pani Marzena Dymecka należy ponownie podkreślić zaangażowanie radnego Marka 

Leja, oraz pani sołtys. Dodała, że swoją wypowiedzią chciała tylko przedstawić zdanie i 

niezadowolenie rodziców z powstałej sytuacji.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poinformowała, że inicjatorką 

zorganizowania stypendium finansowego była pani Dyrektor Szkoły Podstawowej Kuklówka.  

 Radny Bogdan Kowalski - należałoby rozważyć przesunięcie środków  z dotacji na 

Gminne Centrum Kultury, lub z działalności chóru, czy doszkalanie.   

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka odpowiedziała, że zajęcia w GCK były 

wznowione od października, natomiast w obecnej sytuacji znowu są wstrzymane. Należy się 

zastanowić na komisajch z jakiego paragrafu można by było przesunąć ww. środki.  

Pani Wójt Urszula Ciężka poinformowała, że budżet gminy na koniec roku będzie 

urealniany, więc sprawa nie zostaje jeszcze zamknięta.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka stwierdziła, że do tematu należy powrócić 

na Komisjach Rady.  

 Radny Paweł Dymecki powiedział, że został poproszony przez Zastępcę Wójta Artura 

Jankowskiego o sprostowanie wypowiedzi dotyczącej budowy przydomowych oczyszczalni 

ścieków na terenie gminy Radziejowice. Przedstawił kolejność wydarzeń związanych ze 

sprawą.  
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Powiedział, że budowa przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie gminy jest możliwa 

pomimo to, że plan miejscowy do tego  nie dopuszcza,  ale taka możliwość istnienie w związku 

z innymi ustawami.  

Następnie przytoczył fragment pisma otrzymanego od mieszkańca gminy w związku z 

toczącym się postepowaniem budowy oczyszczalni ścieków przy jego posesji.  

Pani Wójt Urszula Ciężka odnosząc się do przytoczonego pisma z Nadzoru 

Budowlanego wyjaśniła, że wszyscy mieszkańcy którzy złożyli wniosek dotyczący budowy 

przydomowej oczyszczalni nie otrzymali odmownej decyzji w tej sprawie. Poinformowała, że 

przydomowe oczyszczalnie ścieków reguluje ustawa o utrzymaniu czystości i porządku w 

gminach (t. j. Dz. U. z 2020 r. poz. 1439).  

Radny Paweł Dymecki odczytał pismo mieszkanki w sprawie zakończenia 

postepowania dotyczącego zgodności użytkowania terenu przez firmę  z miejscowym planem 

zagospodarowania przestrzennego.  

Pani Wójt Urszula Ciężka odnosząc się do odczytanego pisma przez radnego 

poinformowała, że na dzień udzielanego wywiadu w powyższej kwestii prowadzona sprawa 

zbliżała się do zakończenia, natomiast zostały złożone nowe dowody w sprawie i dlatego też 

termin jej zakończenia zostaje wydłużony.  

Sekretarz Gminy Wioletta Micewicz stwierdziła, że pismo powinno zostać złożone na 

dziennik korespondencyjny urzędu  i zgodnie z procedurą zostanie udzielona na nie odpowiedź.  

 

Punkt 16.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka zamknęła  XXIX Sesję VIII kadencji 

Rady Gminy Radziejowice.  

Protokołowała       Przewodnicząca Rady Gminy  

Anna Chadryś                                       Radziejowice 

                                                         Grażyna Górka 


